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De beantwoording van de vragen van D66 over niet herbruikbaar plastic bij evenementen.
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Inleiding
D66 heeft artikel 45 vragen gesteld over niet herbruikbaar plastic bij evenementen. Hieronder treft u de 
beantwoording aan.

Beantwoording vragen
Klopt het dat er tijdens Koningsnacht, Koningsdag en Bevrijdingsdag 2022 op meerdere locaties in de 
binnenstad niet-herbruikbare plastic bekers zijn gebruikt? 
Ja. Dit betrof de oude voorraad die nog aanwezig was. Het is landelijk toegestaan om deze oude 
voorraad eerst op te maken om te voorkomen dat deze bekers ongebruikt in de verbrandingsoven 
terecht komen. HESZ en gemeente hebben in gezamenlijkheid wél ingezet op bewustwording bij de 
bezoekers van de feesten door middel van boodschappen op en rond het evenemententerrein. Deze 
boodschappen via onder andere tekstkarren stimuleerden de bezoekers de bekers in de prullenbak te 
gooien. De gezamenlijke inzet is erop gericht om uiterlijk 2024 geen gebruik meer te maken van 
eenmalig plastic. 

Is het college het met D66 eens dat er geen onduidelijkheid of verschil mag zijn in de interpretatie van 
de APV omtrent gebruik van herbruikbare plastic bekers bij evenementen? 
De markt voor herbruikbare bekers is heel erg in beweging en er is inmiddels een aantal verschillende 
soorten van dit soort bekers op de markt. Bijvoorbeeld herbruikbare bekers die gemaakt zijn van 
verschillende soorten plastic, waaronder plastic waarvoor geen fossiele grondstoffen zijn gebruikt, met 
daaraan verbonden verschillende kosten. We vinden het belangrijk dat een organisatie zijn eigen 
keuze hierin kan maken toegespitst op het eigen evenement: huren of kopen, fossiele of niet -fossiele 
bekers. Uitgangspunt daarbij is dat geen eenmalig plastic meer wordt gebruikt, zoals vastgelegd in de 
beleidsregel Evenementen in de open lucht. 

Is er sprake van een overgangsperiode voor niet-herbruikbaar plastic? Zo ja, hoe lang is deze en hoe 
ondersteunt de gemeente in maatwerk om evenementen zo duurzaam mogelijk te organiseren? Welke 
(aanvullende) stappen gaat het college nemen om ervoor te zorgen dat de kaders die zijn gesteld in de 
APV ‘Beleidsregel evenementen in de openlucht’ van mei 2021 eenduidig uitgevoerd worden?
Het college is al geruime tijd in gesprek met evenementenorganisatoren en de HESZ om te komen tot 
een situatie waarin geen eenmalig plastic meer wordt gebruikt bij evenementen. De te nemen stap om 
geen gebruik meer te maken van eenmalig plastic wordt echt als een gezamenlijke 
verantwoordelijkheid gezien. Elk evenement is echter anders, heeft een andere logistiek, een andere 
financiële structuur (al dan niet gratis toegankelijk), andere bezoekersaantallen en een andere 
begrenzing van het evenemententerrein. Het is ook zo dat de evenementensector het erg moeilijk 
heeft: de sector is zwaar getroffen door de coronacrisis (als eerste dicht en bijna als laatste weer 
open), de kosten voor energie, podia en andere zaken zijn heel veel hoger geworden en de sector 
heeft last van een groot personeelsgebrek. 
Daar waar nodig ondersteunen we pilots die zicht geven op de vraag hoe je een bepaald evenement 
op de beste wijze kunt inrichten om geen eenmalig plastic meer te hoeven gebruiken. Het 
Bevrijdingsfestival hebben we financieel ondersteund bij een pilot om de gebruikte bekers zoveel 
mogelijk in te leveren. De HESZ hebben we ondersteund in bewustmaking van het publiek. Bij het 
Stadsfestival gaan we in samenwerking met de organisatie daarvan en de HESZ nog een stapje 
verder: er wordt, met gemeentelijke ondersteuning, een proef gedaan met het gebruik van bekers die 
gemaakt zijn van niet-fossiele grondstoffen. 
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Vele evenementen hebben inmiddels ook concrete stappen gezet, bijvoorbeeld door het toepassen 
van een statiegeldsysteem, maar dat geldt nog niet voor alle evenementen. Vooral voor grootschalige 
evenementen is tijd nodig. We hebben daarom een routekaart gemaakt waarin opgenomen dat 2022 
is/wordt benut voor bewustwording, dat we in 2023 van plan zijn om evenementenorganisatoren te 
ondersteunen door het uitgeven van vouchers en dat in 2024 nergens meer in Zwolle eenmalig plastic 
wordt gebruikt.
Daarvoor is ook een stok achter de deur, namelijk dat het vanaf 1 januari 2024 landelijk niet meer is 
toegestaan om eenmalig plastic te gebruiken.
Daarnaast hebben we veel informatie verstrekt over de milieu-impact van de verschillende soorten 
plastic en stimuleren we het gebruik van niet-fossiele grondstoffen

Openbaarheid
Ja.
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